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معتمدون لانجاز تأشيرات العمل وتصديق الشهادات لقنصلية المملكة العربية السعودية 

JOB VACANCY

One of the leading International Audit Firms in Saudi Arabia has vacancies for the following positions:

EXTERNAL AUDITORS – (career code #100)

- Â  Senior/Supervisor Auditors (Minimum 5 years experience in international auditing firm- big 4 experience )

- Â  Assurance Business Advisory Managers.

Qualifications

- Â  Degree in Accounting or Finance from a reputable university CPA/CAA certified is a plus.

- Â  Excellent command in using PC software applications such as MS Excel and Ms Word.

- Â  Excellent English & Arabic communication skills.

- Â  Age range (24 – 35) years.
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Secretary( career code # 101)

- Â  Secretary ( Level One)

Qualifications

- Â  Degree in Business & Admin (Level One).

- Â  Excellent command in using PC software applications such as MS Excel and Ms Word.

- Â  Excellent English & Arabic communication skills.

- Â  Age range (24 – 30) years.

The ideal candidate must have analytical capabilities, keen on details, with the ability of working as a team and handling work pressure.

Attractive remuneration and incentives are awaiting successful candidates.

Only qualified candidate are required to send their CVs to:

Contact@targetjo.com

-----------------------------------------------------------------------------------
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ملاحظة هامة - جميع الاعلانات - بقسم الوظائف الحالية في الاردن

 ننشرها كما تردنا من الشركات المعلنة او من المواقع الاخبارية دون تحمل اى مسؤولية

(لمتابعة اخر الاعلانات اولا باول يرجى مراجعة موقعنا كل نصف ساعة حيث يتم تحديث الاعلانات وبشكل مستمر كل نصف ساعة)

TARGETJO

ادعوا اصدقائك للاشتراك معنا لتصل جميع اعلانات التوظيف الى بريدكم الالكترونى مباشرة
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